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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-23 

Datum:  28. 11. 2013 

Z A P I S N I K 

  

23. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v četrtek, 28. novembra 2013, ob 

17. uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 22. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Pravilnika o uporabi dvoran v lasti občin,  

6. Predlog Sklepa o potrditvi cen programov za OŠ Hajdina – enota vrtec, 

7. Predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije osnovna šola Hajdina z enoto vrtec, 

8. Predlog Sklepa o obračunavanju plačila vrtca v času otrokove odsotnosti v Osnovni šoli 

Hajdina z enoto vrtec, 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja 

a)  Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – odvajanje odplak, 

b) Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – čiščenje  odplak, 

10. Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

za leto 2014, 

11. Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun komunalne takse v občini Hajdina za leto 

2014, 

12. Predlog Sklepa o višini najemnine in višini enkratnega nadomestila o najemu groba, ter 

kupnine za žarni grob na pokopališču Hajdina za leto 2014, 

13. Poročilo o pregledu javne razsvetljave v  Občini Hajdina, 

14. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Franc Krajnc, Uroš Krajnc, Ivan Lešnik, Jožica 

Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec in Maja 

Vogrinec. 

 

Opravičeno odsotna: Anica Drevenšek in Ivan Vegelj 

 

Navzočih je 12 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Vesna Mesarič Lorber, ravnateljica OŠ Hajdina, pri 6., 7. in 8. tč. dnevnega reda, 
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- Jernej Šöemen, predstavnik Komunalnega podjetja Ptuj, pri 9. tč. dnevnega reda, 

- Davorin Korpar, predstvnik Lea Sp. Podravje pri 13. tč. dnevnega reda 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   

 

3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 22. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

25. oktobra 2013. 

 

Pripomb na zapisnik ni  bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 198: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 22. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 14 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen 

predlog za umik ali razširitev dnevnega reda.  
 

Anton Cestnik predlaga, da bi se tč. 9 - Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata za oblikovanje 

cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja umaknila z 

dnevnega reda oz., da se pri tej točki glasovanje ne bi izvedlo. 
 

Župan odgovori,  da pri elaboratu gre za čiščenje in odvajanje odplak in ne za ceno vode, ter 

da se ta točka ne bo umaknila iz dnevnega reda. O gradivu so obravnavali odbori, katerih 

pisna stališča so bila poslana. Sprašuje predsednika Statutarno pravne komisije, če ima 

Statutarno pravna komisija kakšne pripombe. 
 

Viktor Markovič pove, da glede na predlagani dnevni red ni bilo potrebe, da bi se Statutarno 

pravna komisija sestala, vsak posameznik se ima možnost vključit na sami seji. 
  

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 204: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG PRAVILNIKA O UPORABI DVORAN V LASTI OBČIN 

 

Župan pove, da je predlog Pravilnika o uporabi dvoran v lasti občin bil poslan v obravnavo. 

Prosi predsednika Odbora za javne finance da pove stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je na Odboru z javne finance bilo sprejeto stališče, da se skliče sestanek 

skupaj s predsedniki vaških odborov in predsedniki društev, ki uporabljajo prostore, kateri so 

v lasti občine Hajdina in se pripravi čistopis pravilnika in cenika. 
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Župan pove, da se bo glede pravilnika sklical sestanek s predsedniki društev iz naselij Skorba 

in Draženci in odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji  

 

SKLEP št. 205: 

Občinski svet podaljša obravnavo pravilnika skliče pa se sestanek vaških odborov in 

predsednikov iz vasi Skorba in Draženci. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

6. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI CEN PROGRAMOV ZA OŠ HAJDINA – 

ENOTA VRTEC 

 

Seji se pridruži ravnateljica Osnovne šole Hajdina, Vesna Mesarič Lorber. 

 

Župan pove, da je že na prejšnji seji bilo dogovorjeno, da se bo pripravila nova cena 

programov vrtca. Ravnateljico Vesno Mesarič Lorber prosi, da poda kratko obrazložitev. 

 

Vesna Mesarič Lorber, ravnateljica poda obrazložitev k predlogu Sklepa o potrditvi cen 

programov za OŠ Hajdina – enota vrtec in pove, da je pripravljena nova cena za programe 

vrtca in da kombinirane cene sedaj več ni. 

 

Župan prosi Iva Rajha, predsednika Odbora za javne finance, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh, predsednik Odbora za javne finance pove, da je stališče odbora, da se predlog 

Sklepa o potrditvi cen programov za OŠ Hajdina – enota vrtec, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 206: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen programov za OŠ 

Hajdina – enota vrtec. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

7. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SISTEMIZACIJE OSNOVNA ŠOLA HAJDINA 

Z ENOTO VRTEC 

 

Župan tudi pri tej tč. dnevnega reda prosi za obrazložitev, ravnateljico Vesno Mesarič 

Lorber. 

 

Vesna Mesarič Lorber, ravnateljica obrazloži predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije 

Osnovna šola Hajdina z enoto vrtec.  

 

Župan prosi Hildo Bedrač, predsednico Odbora za negospodarske dejavnosti, da poda 

stališče odbora. 

 

Hilda Bedrač pove, da je stališče odbora, da se predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije 

osnovna šola Hajdina z enoto vrtec, sprejme  v predlagani vsebini. 
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Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 207: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije Osnovna 

šola Hajdina z enoto vrtec.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

8. PREDLOG SKLEPA O OBRAČUNAVANJU PLAČILA VRTCA V ČASU 

OTROKOVE ODSOTNOSTI V OSNOVNI ŠOLI HAJDINA Z ENOTO VRTEC 

 

Župan pove, da je bila dana pobuda za spremembo Sklepa o obračunavanju plačila vrtca v 

času otrokove odsotnosti v Osnovni šoli Hajdina z enoto vrtec. Hildo Bedrač, predsednico 

Odbora za negospodarske dejavnosti prosi, da poda stališče odbora. 

 

Hilda Bedrač pove, da je na Odboru za negospodarske dejavnosti bilo sprejeto stališče, da se 

predlog Sklepa  o obračunavanju plačila vrtca v času otrokove dejavnosti v Osnovni šoli 

Hajdina z enoto vrtec, sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 208: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije Osnovna 

šola Hajdina z enoto vrtec.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Ravnateljica Vesna Mesarič Lorber vse povabi na dobrodelni koncert, ki bo v petek 6. 

decembra, ob 18. uri v telovadnici Osnovne šole Hajdina in nato zapusti sejo občinskega 

sveta. 

 

9. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA ZA OBLIKOVANJE CEN 

STORITEV OBVEZNIH OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 

VARSTVA OKOLJA 

a) Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – odvajanje odplak 

b) Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – čiščenje  odplak 

 

Seji se pridruži Jernej Šöemen iz Komunalnega podjetja Ptuj. 

  

Župan ga prosi, da poda obrazložitev k elaboratu za oblikovanje cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih  javnih služb varstva okolja Odvajanje komunalnih in padavinskih 

voda in poudari, da gre tukaj za kanalščino in ne za ceno vode. 

 

Jernej Šöemen poda obrazložitev Elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja. Z novo Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja se je pripravil Elaborat 

o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe. 
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Valerija Šamprl prebere stališče Odbora za okolje in prostor. Odbor za okolje in prostor 

predlaga, da se predlog Sklepa o potrditvi Elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 

a)  Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – odvajanje odplak 

b) Odvajanje komunalnih in padavinskih voda – čiščenje  odplak 

sprejme s 100 % financiranjem omrežnine iz proračuna občine Hajdina. 

 

Ivo Rajh pove, da je stališče Odbora za javne finance naslednje:  Odbor za javne finance se je 

seznanil s sklepom o potrditvi Elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja in ga daje v obravnavno na Občinski svet. 

 

Župan pove, da se cena mora potrditi, ker se iz dneva v dan naši ljudje priključujejo na 

kanalščino in se mu zdi da je prav da se predvidi 100 % financiranje omrežnine iz proračuna 

Občine Hajdina.  

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik sprašuje, če glede na to da vrednost omrežnine izhaja iz vrednosti že zgrajene 

infrastrukture kanalizacije, ampak npr. 30 %  pa ni priključenih torej če bi ti bili priključeni 

bi za ostale bila nižja cena. 

 

Jernej Šömen odgovori, da je tu upoštevan že tudi koeficient izkoriščenosti omrežja, ki je pri 

kanalizacijskem sistemu 22 % in teh 22 % vrednosti infrastrukture, se je potem upoštevalo in 

razdelilo na te, ki so priključeni na omrežje in na nek način bo morebiti kasneje če se bodo vsi 

priključili na kanalizacijo, nekoliko nižja ta omrežnina, ne pa bistveno. 

 

Druge razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 209: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje Elaborat za oblikovanje cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja Odvajanje komunalnih in padavinskih 

voda za: 

a)  odvajanje odplak in 

b) čiščenje odplak. 

Predvidi se 100 % financiranje omrežnine iz proračuna občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se Jerneju Šömnu preden ta zapusti sejo, zahvali za podano obrazložitev. 

 

10. PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA 

UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA ZA LETO 2014 

 

Župan pove, da vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 

2014 ostane v enaki višini, kot v letu 2013. Predsednika Odbora za javne finance, Iva Rajha 

prosi, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se predlog Sklepa o vrednosti 

točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2014, sprejme v 

predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 
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Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 210: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2014.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

11. PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN KOMUNALNE TAKSE 

V OBČINI HAJDINA ZA LETO 2014 

 

Župan pove, da tudi vrednost točke za izračun komunalne takse ostaja enaka kot v letu 2013. 

Iva Rajha prosi, da poda stališče Odbora za javen finance. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se predlog Sklepa o vrednosti 

točke za izračun komunalne takse v Občini Hajdina za leto 2014, sprejme v predlagani 

vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 211: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun 

komunalne takse v občini Hajdina za leto 2014.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

12. PREDLOG SKLEPA O VIŠINI NAJEMNINE IN VIŠINI ENKRATNEGA 

NADOMESTILA O NAJEMU GROBA, TER KUPNINE ZA ŽARNI GROB NA 

POKOPALIŠČU HAJDINA ZA LETO 2014 

 

Župan pove, da tudi višina najemnine ostaja enaka kot v letu 2013 in  prosi Iva Rajha, da 

poda stališče Odbora za javne finance. 

 

Ivo Rajh, predsednik Odbora za javne finance pove, da je na odboru bilo sprejeto stališče da 

se predlog Sklepa o višini najemnine in višini enkratnega nadomestila o najemu groba, ter 

kupnine za žarni grob na pokopališču Hajdina za leto 2014 sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 212: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o višini najemnine in višini 

enkratnega nadomestila o najemu groba, ter kupnine za žarni grob na pokopališču Hajdina 

za leto 2014.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

13. POROČILO O PREGLEDU JAVNE RAZSVETLJAVE V  OBČINI HAJDINA 

 

Seji se pridruži predstavnik Lea Sp. Podravje, Davorin Korpar. 
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Župan ga prosi da poda obrazložitev k Poročilo o pregledu javne razsvetljave v Občini 

Hajdina. 

 

Davorin Korpar poda obrazložitev dveh tehničnih variant za energetsko sanacijo 

razsvetljave. Tehnično sprejemljivejša je varianta 1, katera predvideva ugašanje razsvetljave 

na lokalnih in magistralnih cestah (osvetljena so krožišča, križišča, prehodi za pešce), dobava 

in vgradnja novih LED svetilk, centralni nadzor upravljanja javne razsvetljave (kontrola 

porabe električne energije in centralno ugašanje in prižiganje luči). Letni prihranek stroškov 

električne energije je okrog 41 tisoč evrov, vračilo investicije pa se predvideva iz prihrankov 

električne energije v dobi 12 let. 

 

Župan prosi še Karla Svenška, da poda stališče Odbora za gospodarske dejavnosti. 

 

Karl Svenšek pove, da je Odbor za negospodarske dejavnosti sprejel stališče, da se Poročilo o 

pregledu javne razsvetljave v Občini Hajdina sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik pove, da je zadeva zelo zanimiva in da je sam že večkrat opozarjal na to zadevo 

glede javne razsvetljave. Se strinja, da se izklopi vsaka druga luč, ne strinja pa se, da se 

ugasne javna razsvetljava po celi vasi. 

 

Ivo Rajh se vključi v razpravo in predlaga,  da se te luči ne bi preveč ugašale in se strinja z 

varčevanjem, ampak kjer je potrebno pa naj luči gorijo. 

 

Po končani razpravi daje župan na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 213: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme sklep o pogodbenem razmerju za energetsko 

sanacijo javne razsvetljave v Občini Hajdina.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  z večino  glasov (ZA – 11, 

PROTI – 0, od 12 navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se Davorinu Korparju, preden zapusti sejo, zahvali za podano obrazložitev. 

 

14. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan se zahvali vsem, za pomoč pri izpeljavi občinskega  praznika. 

 

Pove, da je do konec leta še kar nekaj prireditev, in sicer: 

- 6. decembra bo v Osnovni šoli Hajdina dobrodelni koncert, 

- v sredo, 18. decembra bo ob 16. uri Božiček na trgu pred PSC Hajdina, po Božičku pa bo 

ob 18. uri v cerkvi sv. Martina Hajdina še adventi koncert, 

- veliko je potem  še prireditev, ki jih organizirajo naša društva,  

- glede projektov pa je takole: nekaj projektov je takih, ki se bodo zaključili, in sicer bo 

asfaltirana cesta Skorba – Gajec, v tem tednu se začne rekonstrukcija ceste  PSC – Maja, 

kar je dvoletni projekt in potem še zamenjava vodovoda v Skorbi. Potem pa bodo tudi  vsi 

projekti, ki smo si jih zadali v letu 2013, realizirani. 

- Dela se tudi na tem, da bi tudi v prihodnosti dobili še kaj sredstev. Zelo zanimiv je razpis 

za energetsko sanacijo dvoran v lasti občin, kjer je minimalni znesek 200.000,00 EUR.  

Lahko pa prijavljaš dve dvorani skupaj in pogoj je, da že mora biti izbrani izvajalec. 
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Investicij ne bo zmanjkalo. Zmanjkalo pa nam bo lastnega denarja, ker kljub temu da 

dobimo državna sredstva moramo imeti še lastna.  

 

2. Anton Cestnik sprašuje,  zakaj ne pride na dnevni red obravnava poročila nadzornega 

odbora. 

 

Župan odgovori, da bo vsako poročilo nadzornega odbora dano na občinski svet. 

 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 23. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob18. uri.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


